



FEDERATION INTERNATIONALE DE L'AUTOMOBILE

2023 FIA EUROPEAN DRAG RACING CHAMPIONSHIP

Clarification Note No.6 – to all FIA European Drag Racing Championship Competitors

Dear Competitors,

Please find below a clarification note regarding the 2023 FIA European Drag Racing Championship Sporting Regulations.

2023 FIA European Drag Racing Championship – Sporting Regulations

Clarification of Article 10 – Top Methanol handicap index system

The FIA Drag Racing Committee is pleased to announce that the handicap index has been defined for the 2023 FIA European Drag Racing Championship concerning the Top Methanol Funny Car and Top Methanol Dragster combined category.

The Index will be 0,22 sec.

This means that the Methanol Funny Cars in the Class will get a 0,22 sec. head start on the Start line (Pro Tree). In order to determine the positions in qualifying, the index of 0,22 sec. will be deducted from the Top Methanol Funny Car ET's and will be compared with the Top Methanol Dragster ET's.

In the event of a new European ET record being set in any of the two Top Methanol classes, the index will be adjusted accordingly for the next possible Championship round.

The index of 0,22 sec. has been determined by calculating the difference between the European ET-records of the Top Methanol Funny Car(5,42 sec.) and Top Methanol Dragster(5,20 sec.) Class.

Yours sincerely,

Lars Petterson
President of the
FIA Drag Racing Commission

Tapio Valja
FIA Race Director

Frans Steilberg
FIA Technical Delegate

REMINDER: Any FIA opinions given above are advisory in nature and do not constitute Sporting or Technical Regulations.

It is for the Stewards, and ultimately the FIA International Court of Appeal, to offer binding interpretations of the Sporting and Technical Regulations



CHAMPIONNAT D'EUROPE DES DRAGSTERS DE LA FIA 2023

**Note d'information n° 6 à l'attention de tous les concurrents
du Championnat d'Europe des Dragsters de la FIA**

Chers concurrents,

Veillez trouver ci-dessous une note d'information concernant le Règlement Sportif du Championnat d'Europe des Dragsters de la FIA 2023.

Championnat d'Europe des Dragsters de la FIA 2023 – Règlement Sportif**Article 10 – Top Methanol - système d'indice de handicap**

La Commission des Dragsters de la FIA a le plaisir d'annoncer que l'indice de handicap a été défini pour la catégorie combinée Top Methanol Funny Car et Top Methanol Dragster du Championnat d'Europe des Dragsters de la FIA 2023.

L'indice sera de 0,22 sec.

Cela signifie que les Methanol Funny Cars de la catégorie recevront un bonus de 0,22 sec. sur la ligne de départ (Pro Tree). Afin de déterminer les positions lors des qualifications, l'indice de 0,22 sec. sera déduit des ET des Top Methanol Funny Cars et sera comparé aux ET des Top Methanol Dragsters.

Si un nouveau record européen d'ET est établi dans l'une des deux classes Top Methanol, l'indice sera ajusté en conséquence pour la prochaine manche du Championnat.

L'indice de 0,22 sec. a été déterminé en calculant la différence entre les records européens d'ET de la classe Top Methanol Funny Car (5,42 sec.) et Top Methanol Dragster (5,20 sec.).

Bien cordialement,

Lars Petterson
Président de la
Commission des Dragsters de la FIA

Tapio Valja
Directeur de Course de la FIA

Frans Steilberg
Délégué Technique de la FIA

RAPPEL: Toutes les indications de la FIA données ci-dessus sont de nature consultative et ne constituent pas une réglementation sportive ou technique.

Il appartient aux Commissaires Sportifs, et en dernier ressort à la Cour d'Appel Internationale de la FIA, de proposer des interprétations contraignantes des réglementations sportives ou techniques.